
PROTOKÓŁ  NR XXII/09
          z sesji Rady Gminy Poświętne

w dniu 19 czerwca  2009 r.

           Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Tadeusz Kamiński.
W posiedzeniu udział wzięli radni i pracownicy Urzędu wg załączonej listy obecności.
Przewodniczący Rady o godzinie 9-tej otworzył obrady XXII-ej sesji Rady Gminy. 
Powitał  wszystkich  zebranych  w  tym  zaproszonych  na  sesję.  Stwierdził,  że  sesja  jest 
prawomocna, w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Gminy 
może obradować i podejmować uchwały. Poinformował, iż protokół z XXI sesji Rady Gminy 
jest wyłożony na stoliku.   Jeżeli  do końca sesji nie zostaną wniesione uwagi, uznamy, że 
protokół został przyjęty bez zastrzeżeń.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy są wnioski o zmiany w  porządku 
obrad.
             Wójt Gminy Witold Łapiński zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
dodatkowych  punktów:  po punkcie 5 o treści:
- Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr XXI/107/09 z dnia 21 maja 2009 roku 

w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Białostockiemu  na 
dofinansowanie  zadania:  ”Remont  kapitalny  drogi  powiatowej  Nr 1562B Gąsówka 
Stara- Kamińskie Ocioski”

 I po punkcie 8 dodatkowy punkt o treści:
- Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim 

Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w  Białymstoku  na 
sfinansowanie modernizacji oświetlenia ulicznego na terenie gminy.

             Przewodniczący zarządził głosowanie wniosków.
Zwrócił się do radnych z pytaniem,
-  Kto jest  za wprowadzeniem  do porządku obrad   zgłoszonej  przez Wójta Gminy 
zmiany   aby po punkcie 5 przyjąć dodatkowe punkt o treści:
Podjecie uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr XXI/107/09 z dnia 21 maja 2009 roku 

w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Białostockiemu  na 
dofinansowanie  zadania:  ”Remont  kapitalny  drogi  powiatowej  Nr 1562B Gąsówka 
Stara- Kamińskie Ocioski”

- kto jest przeciwny?
- kto się wstrzymał?
Głosowało radnych 14 za, co oznacza,  że Rada Gminy jednogłośnie rozszerzyła porządek 
obrad  o zgłoszony wniosek.
-  Kto jest  za  wprowadzeniem  do porządku obrad  zmiany   zgłoszonej  przez  Wójta 
Gminy     aby po punkcie 8 przyjąć dodatkowe punkty o treści:  
-Podjecie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim 

Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w  Białymstoku  na 
sfinansowanie modernizacji oświetlenia ulicznego na terenie gminy.

- kto jest przeciwny?
- kto się wstrzymał?
Głosowało radnych 14 za, co oznacza,  że Rada Gminy jednogłośnie rozszerzyła porządek 
obrad  o zgłoszony wniosek.



          Ponieważ   nie było więcej  uwag do porządku obrad, Przewodniczący Rady zwrócił się 
do  Radnych  o  przegłosowanie   całego  porządku  obrad  poszerzonego  o  przegłosowany 
wniosek.
          W wyniku głosowania, Rada Gminy jednogłośnie /14 za/ przyjęła następujący porządek 
obrad:
1.   Otwarcie obrad XXII sesji Rady Gminy.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Informacja w sprawie ładu, porządku i bezpieczeństwa na terenie Gminy Poświętne.
4. Informacja w sprawie inwestycji, remontów dróg Powiatowych  w Gminie Poświętne.  
5.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr XXI/106/09 z dnia 21 maja 2009 roku w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie 
zadania: „ Remont kapitalny drogi powiatowej Nr 1577 B  Pietkowo  – Osówka”.

6.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr XXI/107/09 z dnia 21 maja 2009 roku 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie 
zadania:  ”Remont  kapitalny  drogi  powiatowej  Nr  1562B  Gąsówka  Stara-  Kamińskie 
Ocioski.”

7. Informacja w sprawie organizacji Szkół w roku szkolnym 2009- 2010.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 r.
9.   Podjęcie  uchwały w sprawie zaciągnięcia  pożyczki  długoterminowej  w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Białymstoku na sfinansowanie 
modernizacji oświetlenia ulicznego na terenie gminy.

    10.   Informacja w sprawie realizacji inwestycji na terenie Gminy Poświętne.
11. Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia części budynku Ośrodka Zdrowia w 

Poświętnem na umożliwienie stworzenia Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – 
Ośrodka Rehabilitacji Leczniczej.

12. Interpelacje, wnioski, zapytania radnych i sprawy różne. 

Ponieważ zrealizowane zostały punkty 1-2 porządku obrad, Przewodniczący 
zaproponował rozpatrzenie 3 punktu porządku obrad.

Ad.3 Informacja w sprawie ładu, porządku i bezpieczeństwa na terenie Gminy 
Poświętne.
Informacje przedłożył Komendant Komisariatu  Policji w Łapach Podinspektor Jarosław 

Grycuk./ w załączeniu/

Ad.4 Informacja w sprawie inwestycji, remontów dróg Powiatowych  w Gminie 
Poświętne.  

Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku  Pan Jędrzejewski poinformował Radę 
Gminy o planowanych inwestycjach na drogach powiatowych na terenie Gminy Poświętne.
W planach inwestycyjnych powiatu białostockiego  na lata  2007- 2015  z  tereniu Gminy 
Poświętne jako jedyna inwestycja to remont drogi powiatowej Poświętne – Porośl Wojsławy. 
W  ramach  współpracy  Gminy  Poświętne  z  Powiatem  białostockim   przy  50  %  udziale 
finansowym  2009  r.  planowane  jest  wykonanie   remontu  kapitalnego  Drogi  Powiatowej 
Nr1577  B  Pietkowo  –  Osówka”.  oraz ”Remont  kapitalny  drogi  powiatowej  Nr  1562B 
Gąsówka stara- Kamińskie Ocioski”
Ponadto poinformował, iż  została podpisana umowa z wykonawcą na wykonanie Remontu 
chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 1563 B w miejscowości Gołębie”- rozpoczęcie robot 
nastąpi po najbliższej niedzieli. Jest to inwestycja  z 50 % udziałem finansowym Gminy 
Poświętne.



W dyskusji udział wzięli:

1. Radny Wiesław Gołębiewski stwierdził , iż chodnik kończy się przed skrzyżowaniem z 
drogą wojewódzką Dyrektor Jendrzejewski odpowiedział , że nie przewidziano jego 
połączenia ze względów  planowanej inwestycji na drodze wojewódzkiej .

2. Radny Piotr Zapisek zapytał w jakiej technologii zostanie wykonany kawałek drogi 
powiatowej Pietkowo- Osówka.

Pan Jendrzejewski odpowiedział, iż z betonu asfaltowego.

Ad.5.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr XXI/106/09 z dnia 21 maja 2009 
roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 
dofinansowanie zadania: „ Remont kapitalny drogi powiatowej Nr 1577 B  Pietkowo  
– Osówka” .

Temat przedstawiła Wiktoria Kazimierska. Przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie.
Ponieważ,  radni  nie  wnieśli  uwag do przedstawionego projektu  uchwały,  w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /14 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR XXII/113/09
w sprawie zmian w uchwale Nr XXI/106/09 z dnia 21 maja 2009 roku w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania:
„ Remont kapitalny drogi powiatowej Nr 1577 B  Pietkowo  – Osówka” .

                   / w załączeniu/

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr XXI/107/09 z dnia 21 maja 2009 
roku   w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Białostockiemu  na 
dofinansowanie zadania: ”Remont kapitalny drogi powiatowej Nr 1562B Gąsówka 
Stara- Kamińskie Ocioski”

Temat przedstawiła Wiktoria Kazimierska. Przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie.
Ponieważ,  radni  nie  wnieśli  uwag do przedstawionego projektu  uchwały,  w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /14 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR XXII/114/09
w sprawie  zmian  w uchwale  Nr  XXI/107/09  z  dnia  21  maja  2009  roku   w sprawie 
udzielenia  pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania: 
”Remont kapitalny drogi powiatowej Nr 1562B Gąsówka Stara- Kamińskie Ocioski”

                   / w załączeniu/

Ad.7. Informacja w sprawie organizacji Szkół w roku szkolnym 2009- 2010.

Dyrektor Zespołu Szkół w Poświętnem szczegółowo omówiła organizację Zespołu 
Szkół  w Poświętnem (arkusz organizacji w załączeniu).

W  nowym  roku  szkolnym  w  Zespole  Szkół  w  Poświętnem  będzie  uczyło  się  385 
uczniów . Rodzice dzieci uczęszczających do Szkoły filialnej w Pietkowie złożyli pisemne 
prośby  o  przeniesienie  swoich  dzieci  do  Szkoły  Podstawowej  im.  Bolesława  Prusa  w 
Poświętnem.

W  nowym  roku  szkolnym  kontynuowane  będzie  zatrudnienie  logopedy,  oraz 
kontynuacja projektu „gramy, tańczymy, śpiewamy”.

Wszystkie dzieci niezależnie od odległości objęte są dowozem  oprócz Poświętnego i 
Gołębi, które są w bezpośredniej bliskości szkoły.



 Pan Wiesław Jakimiec przedstawił organizację Szkoły Podstawowej w Brzozowie 
Starym ( arkusz Organizacji w załączeniu).

W nowym roku szkolnym w Brzozowie będzie 43 uczniów. Szkoła posiada dobrą bazę 
dydaktyczną Problemy wychowawcze nie występują, ze względu na małą ilość uczniów. 
Klasy są łączone. I klasy nie będzie ze względu na brak dzieci.  Przygotowanie przedszkolne 
obejmie tylko 4 dzieci.

Ad.8 Podjecie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 r

Skarbnik Gminy Pani  Wiktoria  Kazimierska  omówiła  zmiany w budżecie  gminy na 
2009 r. przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie.
Ponieważ,  radni  nie  wnieśli  uwag do przedstawionego projektu  uchwały,  w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /14 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR XXII/115/09
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 rok.

                   / w załączeniu/

Ad.9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie   zaciągnięcia  pożyczki  długoterminowej  w 
Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Białymstoku 
na sfinansowanie modernizacji oświetlenia ulicznego na terenie gminy.

Temat przedstawiła Wiktoria Kazimierska. Przedstawiła projekt uchwały w tej sprawie.
Ponieważ,  radni  nie  wnieśli  uwag do przedstawionego projektu  uchwały,  w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /14 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR XXII/116/09
w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 
Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  w  Białymstoku  na  sfinansowanie  modernizacji 
oświetlenia ulicznego na terenie gminy

                   / w załączeniu/

    Ad.10.  Informacja w sprawie realizacji inwestycji na terenie Gminy Poświętne.

Informacje przedłożył Alfred Dobrzyński Zastępca Wójta Gminy Poświętne.
/ w załączeniu/

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia części budynku Ośrodka Zdrowia 
w Poświętnem na umożliwienie stworzenia Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej 
– Ośrodka Rehabilitacji Leczniczej

Temat przedstawił Andrzej Roszkowski. Przedstawił projekt uchwały w tej sprawie.
Ponieważ,  radni  nie  wnieśli  uwag do przedstawionego projektu  uchwały,  w zarządzonym 
przez Przewodniczącego głosowaniu, Rada Gminy jednogłośnie /14 za / podjęła

UCHWAŁĘ NR XXII/117/09
w sprawie wydzierżawienia części budynku Ośrodka Zdrowia w Poświętnem na 
umożliwienie stworzenia Niepublicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Ośrodka 
Rehabilitacji Leczniczej

                   / w załączeniu/

Ad.12 Interpelacje, wnioski, zapytania radnych i sprawy różne. 



1/  Radny Jacek Świerżewski pochwalił wykonanie nawierzchni drogi  Marynki- Wilkowo i 
zarazem stwierdził, że tak trzeba zrobić drogę którą jeździ autokar szkolny.
2/Radny  Wiesław  Perkowski  zgłosił,  że  na  drodze  między  Chabdami   a  Chrzczonami 
porobiły się dziury.
Wójt  Witold  Łapiński  odpowiedział  ,  iż  na  spotkaniu  z  mieszkańcami  wsi  Marynki  było 
postanowione  o  wykonaniu  nawierzchni  żwirowej  na  ulicy  w  Marynkach  w  stronę 
miejscowości  Wilkowo co zostało zrobione, a drogę po której jeździ autokar szkolny Wójt 
będzie wnioskował o jej przyjęcie do budżetu Gminy na rok 2010, i tego się trzyma. Co do 
remontu  drogi  Brzozowo  Chabdy  –  Brzozowo  Chrzczony  dziury  są  tak  duże,  iż  sucha 
technologia  naprawy  nie rokuje  poprawy stanu drogi. Będą czynione starania ich naprawy w 
technologii natryskowej o ile będzie to możliwe w najbliższym czasie. 
3/ Radny Wiesław Gołębiewski , przybliżył Radzie Gminy postać lokalnej młodej artystki 
Marii Kośnik , która w tym roku wygrała konkurs piosenki im. Jacka Kaczmarskiego i jedzie 
na festiwal  do  Kołobrzegu.
4/Radny Piotr Zapisek zapytał co się dzieje z zagospodarowaniem centrum wsi Pietkowo   
Witold Łapiński odpowiedział , iż  w ramach Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich Gmina 
mogła  złożyć  tylko  jeden  wniosek  na  dofinansowanie  projektu  w  związku  z  czym 
zrezygnowano  z  „Pietkowa”  na  rzecz   „ORLIKA”.  Wniosek  na  dofinansowanie 
zagospodarowanie centrum wsi Pietkowo zostanie złożony w II turze naboru. 
Andrzej  Roszkowski- inspektor UG w Poświętnem poruszył sprawę  kopalni kruszywa w 
Pietkowie. Mimo, iż ona jest nieczynna cały czas trwa niekontrolowany pobór kruszywa. Od 
strony  działek  prywatnych  zostały  podkopane  skarpy  z  dwu stron.  W ubiegłym roku  na 
zabezpieczenie wydano 4 tysiące zł. Należałoby z tym coś zrobić i postanowić jak to zrobić.
 Radny Ryszard Szymborski stwierdził  iż najlepszym rozwiązaniem byłaby sprzedaż. Taki 
sam pogląd wyraził sołtys wsi Gabrysin Pan Stanisław Tracikowski.
Wójt Gminy Witold Łapiński powiedział ,iż Pan Andrzej Roszkowski  podniósł bardzo ważną 
sprawę, temat jest  bardzo trudny, ludzie częściowo korzystają ale bezsensownie skarpy są 
podkopywane  ,  całymi  samochodami  ,żwir  wywożony  jest  poza  teren  Gminy.  Na  dzień 
dzisiejszy zaproponował zabezpieczenie, aby zminimalizować niebezpieczeństwo, następnie 
zlecić wycenę i przeznaczyć do sprzedaży.   
          W związku z wyczerpaniem porządku obrad, o godzinie 1120, Przewodniczący Rady 
zamknął  XXII- gą sesję Rady Gminy Poświętne.

Protokółował:                                                               Przewodniczący Rady

Tadeusz Wiśniewolski                                                 Tadeusz Kamiński
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